
Протокол 

зустрічі адміністрації університету 

із здобувачами вищої освіти Хмельницького університету управління 

та права імені Леоніда Юзькова  

17.02.2022 

Початок о 15:00 (в режимі відеоконференції GOOGLE-MEET) 

Присутні на зустрічі від адміністрації:  

1. Перша проректорка – Ковтун Ірина Броніславівна  

2. Завідувачка студентського гуртожитку –  Шимчук Світлана 

Олександрівна 

3. Виконувач обов’язків декана юридичного факультету – Захарчук 

Віктор Миколайович. 

4. Деканеса факультету управління та економіки – Терещенко Тетяна 

Василівна. 

Кількість учасників зустрічі - здобувачів вищої освіти:  39 учасників. 

 

Питання до обговорення:  

1. Питання щодо навчального процесу і форми навчання. 

2. Підготовка студентів до вступу на магістратуру, захист бакалаврських 

робіт та проведення кваліфікаційних іспитів. 

3. Збільшення плати за проживання в студентському гуртожитку. 

4. Дотримання академічної доброчесності при написанні курсових, 

бакалаврських та магістерських робіт. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

1. Ковтун Ірина Броніславівна відповіла на питання щодо форми 

навчання, а саме те, що згідно наказу Міністерства освіти і науки України до 25 

лютого заклади освіти повинні працювати в дистанційному режимі, зокрема 

Хмельницький університет управління та права імені Леоніда Юзькова. 

2. Терещенко Тетяна Василівна зазначила інформацію щодо підсумкової 

атестації на факультеті управління та економіка, яка буде складатись з захисту 



бакалаврської роботи і комплексного екзамену. Найближчим часом буде 

надіслана уся необхідна інформація щодо тем бакалаврських робіт. На 

спеціальності «Туризм» буде започатковано вперше лише в цьому році державна 

атестація після закінчення бакалавратури, іспит буде складатись з тестових 

завдань і акцент буде зроблено зокрема на знанні професійної англійської мови. 

Усю необхідну інформацію можна буде переглянути на офіційному сайті 

університету. В обов’язковому порядку перед іспитами будуть проводитись 

консультації з викладачами. 

3. Захарчук Віктор Миколайович висвітлив детальну інформацію щодо 

екзаменаційних іспитів після закінчення освітнього ступеня бакалавр на 

юридичному факультеті. 

4. Шимчук Світлана Олександрівна пояснила причину зростання плати за 

проживання в студентському гуртожитку, зокрема через значну суму збитковості 

покриття функціонування гуртожитків та підвищення стипендій. 

5. Терещенко Тетяна Василівна наголосила на тому, що при процесі 

захисту магістерських робіт було виявлено певні помилки, які можна було 

уникнути за умови звертання студентів з усіма питаннями до викладачів та 

деканів. Наголосила на дотриманні необхідної унікальності тексту та 

дотримання академічної доброчесності. 



 

 


